

「E 書在手 兔飛猛進」圖書館電子書有獎徵答

E-books Questionnaire Prize Drawing

February 25, 2011

一、活動目的：為鼓勵師生善用圖書館電子資源（目前館藏電子書數量已達 849,206 種），以擴展視野、豐富生活，特規劃本活動

I. **Purpose:** to encourage faculty, staff and students to make good use of library e-resources, to extend our views and enrich our lives. (Currently there are 849,206 e-books in the MCU Library collection.)

二、活動時間：2011 年 3 月 1 日（星期二）～ 2011 年 4 月 30 日（星期六）止（延長一個月）

II. **Period:** March 1, 2011 (Tuesday) – April 30, 2011 (Saturday)

三、參加對象：全校師生

III. **Participants:** all faculty and staff members and students of MCU

四、活動方式：

IV. **How to:**

1. 請進入：圖書館網頁（<http://www.lib.mcu.edu.tw>）→資訊捷徑→電子書

Please enter Library website (<http://www.lib.mcu.edu.tw>) →Quick Links→E-books

2. 在家使用資料庫（含電子書），請參閱檢索設定（圖書館網頁→資訊捷徑→電子資料庫檢索）

If using database (including e-books) at home, please refer to instructions in (Library website→ Library Services→FAQs→Using Electronic Resources Online).

3. 請用 Word 繕打，A4 版面縱向、橫書、標楷 14 號字體，其他採用預設值

Please use Word to type your answers, A4 paper, horizontal text, 14 size / Arial font, others use default set up data.

4. 請註明：姓名、系所、聯絡電話、E-mail

Please include your name, department (major), contact phone number, e-mail.

5. 每人僅限參加一次

Each person is limited to one entry.

6. 請於 2011 年 5 月 1 日（星期日）前，將電子檔 email 至圖書館資訊組李秋香館員（jess@mail.mcu.edu.tw）

Please email your e-documents to Ms. Lee Chiou-Shiang of Electronic Resources and Information Technology Section of Library at jess@mail.mcu.edu.tw before May 1, 2011 (Sunday).

五、抽獎時間：2011 年 5 月 4 日（星期三）中午 12:30 於桃園圖書館 2 樓中庭公開抽獎，抽獎結果將於圖書館網頁 / 最新消息處公告，並 email 寄發得獎通知給獲獎者

V. **Prize Drawing Time:** Public prize drawing will be held on May 4, 2011 (Wednesday) at 12:30 pm in 2F atrium of Taoyuan Library. Results will be posted in Hot News on the Library website, and email notice will be sent to the winners.

六、答題內容

VI. Questions

1. 您從哪裡得知此活動訊息？

How did you find out about this event?

2. 您最感興趣的一本電子書？

Which e-book interests you the most?

3. 使用電子書資源，您的感想與心得？（600 字以上）

Share your thoughts and learning from using e-books resources (above 600 words).

七、獎品

VII. Prize

頭獎 (1 名)-創見 500G 隨身硬碟 1st Prize (1 winner)- Transcend 500G Portable Hard Drive

貳獎 (1 名)-羅技無線滑鼠 2nd Prize (1 winner)- Wireless Mouse

參獎 (1 名)-膳魔師酷炫杯 3rd Prize (1 winner)- Thermos Cup

肆獎 (8 名)-隨身碟 4G 4th Prize (8 winners)- 4G Flash Drive

伍獎 (12 名)-白金牌自動鉛筆 5th Prize (12 winners)- Platinum Propelled Pencil

八、補充說明

VIII. Additional Notes

1. 若有未盡事宜，歡迎洽詢圖書館員李秋香小姐，分機：3763、E-mail：
jess@mail.mcu.edu.tw

If you have any further questions, please contact the librarian Ms. Lee Chiou-Shiang at extension 3763 or jess@mail.mcu.edu.tw.

2. 贈品在採購程序中，若無法提供兌換，圖書館將以等值商品替代，敬請師生見諒！

Gifts are now being purchased. If a particular gift is not available, the Library reserves the right to substitute an equivalent product. Your understanding is appreciated!